
Referat FAU-møte Benterud skole

Dato: Torsdag 25.januar 2024 Tid: 19:00-21:00

Sted: Naturfagrommet, Benterud Skole.

Innkalte fra FAU:

Klasse Representant Til stede Klasse Representant Til stede

1 kl. Hvit Ineta Veinsteine -

1 kl. Grå Elisabeth Vik

x

4A
Trude

Gulbrandsen Kjos

(Jan,
vara

tilstede)

1 kl. Turkis Elisabeth Hammer x 4B Jørgen Hermansen x

1 kl. Lilla Linn Bore Nowak - 5A Cecilie Hagbartsen -

2 kl. Rosa Jan Bregenov x 5B Assel Issina -

2 kl.
Oransje Monika Kristin Vik

x
6A Håkon von Hirsch

-

2 kl. Blå Omid Mohseni
x

6B
Linda Johnsen

Holmeide
-

3A Ida Christin Blomsø x 7.trinn Christian Mentzoni -

3B Joakim Hammer x 7.trinn Bjørnar Johansen x

Andre innkalte:
Erik Martinsen (rektor) fra kl. 19:00.
Erik kunne ikke stille. Britt Bålsrud Mjelva deltok.

Agenda:

1) Godkjenne innkalling og agenda.

Innkalling og agenda er godkjent.

2) Godkjenne referat fra forrige FAU-møte.

Referat fra forrige møte godkjent.

3) Rektor orienterer:

Utgår, rektor deltok ikke i møtet. Sakene tas med til neste FAU-møte.

● Rektor informerer om saker som er relevant for FAU.

● Erfaringer fra nytt skolebygg.

● Evaluering av Åpen kveld fra skolens side.

4) Fra FAU til rektor:

Utgår. Sakene tas med til neste FAU-møte.

● Hvordan ligger det an med nyansettelser i forbindelse med ny skole?

● Forebygging.

5) Evaluering av Åpen kveld for FAU.



FAU gikk med underskudd på årets Åpen kveld, ca. 4.600,- i minus. Mindre salg enn

forventet. Forbedringspunkter: Bedre og tydeligere informasjon i forkant, med

beskrivelse av program og tilbud fra FAU.

Samlet gjennomgang av kvelden er dokumentert til neste års arrangement.

6) Ingen saker fra arbeidsgruppene.

7) Ingen saker fra/til klassene.

8) Saker fra/til LFAU - Joakim informerte om saker som ble tatt opp i LFAU.

● Priser i SFO - se også punkt under Eventuelt hvor vi tok opp priser med leder for SFO på

Benterud.

● Bekymring om ungdomsmiljøet i Lørenskog og nedleggelsen av Forebyggende seksjon i

politiet i Lillestrøm. Joakim tar opp saken igjen i LFAU. Vi ønsker at LFAU skriver et brev på

vegne av alle FAUene i Lørenskog hvor utfordringen adresseres og overleverer politikerne. Vi

ønsker også dialog med sentrale FAU i nabokommuner som opplever samme utfordring.

● Mange skoler er aktive i natteravnstilbudet, men det ønskes flere!

9) Eventuelt:

● SFO priser er kraftig endret for 1. trinn og 2. trinn, hel plass. Prisen har økt fra 1210,- til

1890,-, dvs. en 56% økning. Prisene er bestemt av kommunestyret. Vi reagerer på sen

informasjon og den store prisøkningen. Det er i etterkant av prisinformasjon sendt ut

melding i Vigilo om at fristen for å søke endring av plasstype er utsatt til 1. februar.

Britt Bålsrud Mjelva, inspektør og SFO-leder, deltok i møtet når denne saken ble tatt opp. Hun

forstår at informasjonen kom sent, og vil viderebringe vår tilbakemelding til skolekontoret om

at vi ønsker raskere informasjon ved prisendringer/andre endringer i SFO-tilbudet i framtiden.

Neste FAU-møte er onsdag 6.mars kl. 19-21 på auditoriet Benterud skole.

Referent: Monika Kristin Vik


